
Title (en)
DIRECT PRINTING DEVICE WITH UV LIGHT EMITTING DEVICE

Title (de)
DIREKTDRUCKVORRICHTUNG MIT UV-LEUCHTVORRICHTUNG

Title (fr)
DISPOSITIF D'IMPRESSION DIRECTE AVEC DISPOSITIF D'ÉCLAIRAGE UV

Publication
EP 4335648 A1 20240313 (DE)

Application
EP 23193092 A 20230824

Priority
DE 102022123022 A 20220909

Abstract (en)
[origin: CN117681569A] The invention relates to a direct printing device for printing containers, comprising: a printing station having one or several
printing heads for printing the containers with one or several printing pigments; a curing station for curing the one or more printing pigments with an
ultraviolet irradiation device for curing the directly printed printing pigments on the container using one or more ultraviolet LEDs, characterized in that
the ultraviolet irradiation device is capable of emitting ultraviolet light of variable wavelengths.

Abstract (de)
Direktdruckvorrichtung zum Bedrucken eines Behälters, umfassend eine Druckstation mit einem oder mehreren Druckköpfen zum Bedrucken
des Behälters mit einer oder mehreren Druckfarben; eine Aushärtestation zum Aushärten der einen oder mehreren Druckfarben mit einer UV-
Leuchtvorrichtung zum Aushärten von Druckfarbe eines Direktdrucks auf einem Behälter unter Verwendung von einer oder mehreren UV-LEDs,
gekennzeichnet dadurch, dass die UV-Leuchtvorrichtung UV-Licht bei variablen Wellenlängen ausstrahlen kann.
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